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ELTE TTK HÖK titkári pozicióra

Kiss Bence László

Bemutatkozás
Kiss Bence László vagyok, elsőéves fizika-matematika tanárszakos hallgató. Budapesten a Weöres Sándor gimná-
ziumba jártam, ahol középszinten érettségizve sikerült az ELTE tanárképzését elkezdeni. Mindig is érdekelt az
érdekképviselet, ezért is voltam középiskolában Diák Önkormányzat képviselője, majd az ADOM Diákmozgalom
tagja, utána elnökségének része [Pénzügyi asszisztens és Civil Koordinátor ] 2 éven át.
Az egyetem elkezdése után hamar megismerkedtem a Küldöttgyűléssel, és annak működésével, mikor segítettem az
elmaradt Küldöttgyűlési beszámolók megírásával.

Tapasztalatok

Egyetemi tanulmányaim kezdete óta volt lehetőségem
több jegyzőkönyvet is megírni, mégpedig:

• 2023.06.09 Záró Küldöttgyűlési jegyzőkönyv

• 2023.10.24 Küldöttgyűlési jegyzőkönyv

• 2023.11.23 Választmányi jegyzőkönyv

• 2024.01.16 Küldöttgyűlési jegyzőkönyv

• 2024.04.09 Küldöttgyűlési jegyzőkönyv

Ezen kívül, mint tapasztalat, egyeztetettem tisztség-
viselőkkel:

• 2024.04.10-én Magassy Ádám titkárral konzultál-
tam a tisztség feladatairól

• 2024.05.01-én Sárvári Ferenc informatikussal kon-
zultáltam a weboldal és a teams felület helyzetéről

• 2024.04.17-én Gombás András elnökjelölt, és
Novák Zsófia elnökhelyettes jelölttel, a céljaimról
és elképzeléseimről

Ezen kívül többször is segítettem a Déli Hallgatói Iroda takarításában.

Elképzelések megválasztásom esetén
Ha sikerül elnyernem a Küldöttgyűlés bizalmát pályázatommal, nem térnék el nagy vonalakban elődöm munkás-
ságától. A jegyzőkönyvek megírásának koordinálása, iktatását szem előtt tartanám. Az Önkormányzat irodáinak
és raktárainak rendjére figyelnék. Az Önkormányzat adminisztratív ügyeit intézném, és törekednék ezek minél
átláthatóbb és felhasználóbarátabb áttekintésére. Tisztségem alatt igyekeznék a hiányzó jegyzőkönyveket
bepótolni, leiktatni. A titkári feladatköröket teljesíteném, ahol lehet ott modernizálnék is.
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Záró gondolatok
Megszeretném köszönni minden képviselőnek, akik segítettek a titkári feladatkörök megértésében, mindenkinek,

aki véleményét adta a beszámolóhoz. És különösképpen köszönöm Magassy Ádám munkáját, aki bevezetett engem
a jegyzőkönyvek és a küldöttgyűlés világába.

A pályázat megírásakor még nem volt alkalmam konzultálni Nováki Lóránt gazdasági referenssel a parkolási
ügyekben, de mihamarabb be szeretném pótolni azt.

Köszönöm, hogy idáig elolvastad a pályázatomat! Bármi kérdés vagy megjegyzést szeretnél tenni, nyugodtan írj!

Budapest,2024.05.11.
kissbenceelte@gmail.com

Kiss Bence László
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